香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中小企界別 — 建造業、製造業及工業服務 SMEs – Construction, Manufacturing and Industrial Services

銅獎 Bronze Award



泉昌有限公司 Chuan Chiong Co., Ltd.

泉昌有限公司重視環保理念,一直奉行「物盡其用、廢物利用、循環再用、節能減排、 綠化環境」五個基本原則於其環保政策中,以期對環境負責,回饋社會。

Chuan Chiong Co., Ltd. has put much emphasis on environmental protection and has all along honoured the five basic principles of "reduce, reuse, recycle, save energy and reduce emission and green the environment" in its environmental policy with a view to becoming a socially responsible corporation.



於貨艙使用電動鏟車,減少碳排放量。

Using electric forklifts in the warehouse to reduce the amount of carbon emission.



使用更耐用的塑膠卡板而非木卡板,致力 減廢。

Using durable plastic pallets in lieu of wooden ones to achieve waste reduction.



貼上太陽能窗膜,有效阻隔陽光並降低空調 的能源消耗。

Applying solar window film to block sunlight effectively and reduce energy consumption for air-conditioning.